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Stimate domnule președinte,

Prin intermediul OUG nr. 89/2018 s-a stabilit ca pentru apele geotermale și apele minerale naturale 
utilizate pentru consumul populației la buvetele publice să se plice o cotă procentuală de 0% în cazul 
acestor redevențe.

Astfel, domnule președinte, vă rog să mă informați cu privire la următoarele:
- Care sunt datele pe care s-a fundamentat această decizie și ce impact va avea?
- Care sunt proiectele/localitățile beneficiare ale acestei măsuri?
- Ce sume au fost încasate în ultimii 3 ani din redevențele pe ape geotermale și apele minerale? Vă 
rog, să-mi trimiteți această informație defalcată pe fiecare localitate/proiect în parte.
- În ce state din Uniunea Europeană se mai aplică cote procentuale de 0% ? Această cotă a fost 
corelată cu alte măsuri?

Vă mulțumesc!

Solicit răspuns scris.
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05.11.2018

Senator, Silvia Monica Dinică


